
Berichte / Beschreibungen von der alten Hausseite zu diesem Schalter finden Sie hier als PDF Dokument.
Brev till våra politiker  ……Floby 4.3.2010 
Brief an unsere Schwedischen Politiker   nur auf schwedisch
Visst det är valår, har det någon betydelse? 
Följande skrivelse sändes via riksdagens hemsida till alla riksdagspartier –
Meningen var att varje partiledare skulle få brevet, men tyvärr just regeringspartiledningar kan man inte nå …. Vi 
får väl se om det kom fram i alla fall , eftersom det sändes till respektive länsrepresentant .
Däremot,oppositionspartier ,deras partiledare kunde man nå via e-posten .  
Några axplock :
Raset i Munkedal den 20.12.2006, hur mycket kostade detta misstag skattebetalarna? I dag vet vi att felet låg hos de 
myndigheter som leva på våra skatteintäkter, Vägverket, Byggnadsnämnderna, länsstyrelsen etc.  
Och här är det inte enbart frågan om skadebeloppen, utan även förfarandet vid inlösen av berörda fastigheter –som 
i vårt fall Järnvägsmuseet Chateau Småröd, som vid den ”s.k. Frivilliga inlösen var försäkrad för över 9 million 
kronor (och detta gällde enbart byggnader) ,det som vägverket ersatte var 1,4 million kronor ,och man vägrade att 
ge den ersättning som raset gav anledning till. 
Sedan 1 år har Europadomstolen gett klartecken att stämma Sverige ( Mål nr. 2387/09 Boldt mot Sverige) och då 
menar jag att domstolen inte enbart skall beaktar skadeståndskraven med anledningen av raset utan även skall se 
på den framtvingade s.k. frivilliga inlösen på enbart betalt ersättning för privat boende . 
Att man måste gå till Europadomstolen i en sådan fråga ge en klar betygsättning till rättsväsendet här i landet.
Demokrati, man vet att Bildt och många etablerade politiker inte giller den schweiziska modellen –folket lär vara 
för dumma i folkomröstningsfrågor – men återgå vi till Småröds dalens E-6 och skulle inte vägverket manipulerad 
synpunkterna innan man byggde motorvägen skulle det förmodligen i dag finnas kvar det kulturarv som jag 
byggde upp på min fritid under över 40 år.
I stället tillämpades talibans förfarande – se gärna på min hemsida i knapparna: Raset, I egen sak, och Chateau 
Småröd Museum …
Några andra/fler axplock:
TV – licensen –föråldrad – gör gärna betalt TV av detta, jag och många med mig se Satellit TV – bättre och gratis – 
en felaktig skatt.(att betalar för något man inte vill har )
Trängsels skatt – senast i Göteborg, ännu en ny byråkrat apparat där nyttan och rättvisan måste ifrågasättas, och 
varje ny byråkrat är en spik i demokratins likkista, därför att snart 50 % personer (politiker, myndighetspersoner 
etc.) Skall via skattesedeln lever på det som de ”arbetande” skrapa ihop … och då ge jag Bildt rätt –att i detta läge 
göra en folkomröstning är dödfödd.
Men att i ett redan ansträngt ekonomisk läge beviljar politiker dessutom en lönehöjning på över 12 % ,när man 
samtidig sänker ersättningen för pensionärer , visar att man tappad verklighetsförankring . 
Detta gäller inte enbart Politiker, utan även företagsledare, bankfolk, och många fler.
Så – kom gärna med synpunkter.
Mvh
Jürgen Boldt  
In eigener Sache   i egen sak    Floby Februar 2010  
Ja wie schnell doch die Zeit vergeht - hier in diesem Schalter geht es ja oft um Gerechtigkeit – Recht zu haben ist 
eine Sache –Recht zu bekommen eine ganz andere Sache .
In meinem Kontor liegen Mappen – zu erledigen – Archiv usw.
In der Mappe noch zu erledigen –ja wie sollte es anders sein die folgen der Erdrutsch Katastrophe …..
Vor 10 Monaten bekamen wir vom Europagericht bescheid in der Akte 
2387/09 Boldt gegen Schweden – das das EU Gericht den Fall aufnehmen wird.
Wo liegt die Bremse? in Strasbourg oder in Stockholm ? 
Alle Fakten liegen doch auf den Tisch oder ist der Fall zu klar?
Wir werden es weiter bewachen. 
Tiden springer iväg ,och i denna knapp är temat ofta „Rättvisan“ - 
Att har rätt är en sak ,att bekommer rätt en helt annan sak.



På mitt kontor finns en del arkivmappar – skall bearbetas –osv.
I den mappen – är huvudtema raset i Munkedal ….
För 10 månader fick vi klartecken från EU domstolen att man kommer att pröva händelsen i målet 2387/09 Boldt 
mot Sverige …
Var ligga bromsen? i Strasbourg eller i Stockholm ? 
Alla fakta ligger på bordet .
Vi kommer att fortsätter med att bevakar målet .

 
Diesmal in eigener Sache ….. Behörden .Floby Dezember 09 svenska nedan
Fangen wir mal an mit der staatlichen Wegbaubehörde (VV) .Jetzt werden bei uns in der Region die Geschwindigkeiten 
mit meistens 10 km gesenkt, von 90 auf 80 km. Trotz das die meisten Kommunen dagegen protestierten. Natürlich ein 
Dilemma für z.B. Busfahrer –denn die Fahrpläne wurden nicht geändert.
Wobei viele Politiker nicht drüber reden, das diese 10 km dem Steuerbezahler dies in unser Region so an die 20 Million 
Kronen kostet ,da mindestens so an die 8000 Schilder getauscht werden sollen .
Das hätte man sicherlich besser anwenden können.
Zum Beispiel die Schadensansprüche des Raßes ….Småröd 20.12.2006. 
Ja – so schnell vergehen die Jahre - in paar Tagen sind es also schon 3 Jahre her –seid der Erdrutschkatastrophe – allein 
verursacht durch Pfuscharbeit der Behörden. Seid Anfang dieses Jahres hat das EU Gericht in dieser Frage auch ein 
Verfahren gegen den schwedischen Staat. Und das ist nicht das erste Mal. 
Man kann ja nur hoffen das es nicht so lange dauert wie bei den anderen Behörden – mein Kampf 1989 mit der 
Krankenkasse dauerte nur 14 Jahre bis der Berufsunfall anerkannt wurde .Ich hab es damals überlebt –viele tun es nicht. 
Gegen diesen Hintergrund sind die Ganzseitenannoncen der Krankenkasse ein Plagiat der DDR Reklame(die in jedem Dorf 
anzutreffen waren) über die Vorträffligkeit des eigenen Systemen 
Wer mehr INFO zu diesen Fragen haben möchte kann gerne in PDF Archiv dieser Hausseite gehen 
In dem Sinne ein schönes Weihnachtsfest und ein gutes neues Jahr, denn wenn man die Tiefpunkte überlebt hat –kann es 
nur noch besser werden.
Mit freundlichen Grüßen 
Jürgen Boldt
I egen sak .. myndigheterna 
VV skall nu ändra hastigheterna i vår region med 10 km, från 90 till 80km/h, detta trots att de flesta kommunerna 
protesterade emot detta. Detta är bl. a. ett dilemma für bl.a. Busschaufförer, för att körtider/tidtabeller ändrades inte. Vad 
politiker inte talar om är kostnaden härför, att dessa 10 km/h kostar skattebetalarna enbart för regionen här c:a 20 million 
kronor –minst 8000 skyltar skall bytas …..
Dessa pengar kunde säkert bättre användas.
För att bl.a. betalar skadestånden efter Smårödraset den 20.12.2006 .
Det är redan 3 år sedan händelsen - enbart föranlett genom fuskarbete hos flera myndigheter. Sedan början av året har 
därför Eu domstolen stämt den svenska staten i den frågan.(Och det är inte första gången)
Man kan bara hoppas att det inte tar lika lång tid som min kamp med försäkringskassan för en yrkesskada –tills den blev 
godkänt tog det 14 år.
Som synes har jag överlevt detta –många gör inte detta. Mer om detta i mitt PDF arkiv. Mot den bakgrunden är 
försäkringskassans annonskampanj på helsidor skrattretande och påminner mer om DDR´s reklam i varje by om sin egen 
förträfflighet. 
Mot den bakgrunden har vi väl kommit i bottenläget och det kan förhoppningsvis bara bli bättre.
God jul och gott nytt år 



Önskar Jürgen Boldt 

   

Beurteilung und Zeugnis  Floby 1.7.2009  påsvenskanedan 
Natürlich ist es eine Genugtuung, wenn man etwas gebastelt hat –es präsentiert –das man eine Reaktion –wenn 
möglich positiv erhält.
Doch nicht nur hier –auch im Leben im Übrigen ist es selten das man eine direkte Anerkennung bekommt.
Deshalb sind die im Internet indirekt gegebenen „Bemessungen „schon ein Zeugnis. (z.B. wie viele sich den Beitrag 
angesehen haben)
Deshalb mache ich auch weiter mit meinen Berichten –nicht nur in verschiedenen Foren –auch auf meiner 
Hausseite –trotz das es eine private Hausseite (ohne Gewinn Interessen) ist –so ist sie schon 1 Jahr lang in den 
Toplisten im mittleren Bereich.
http://www.modellbahn.biz/topliste/index.php?p=3&c= 
und hat nach knapp 2½ Jahren gerade seinen 50 000 Besucher gehabt.
Wer sagt da es sei kein Interesse für Spur 0?
Ja das nur nebenbei – 
Ansonsten hat sich nicht viel getan „Sommerwärme „ ist eine Anleitung –was sich dennoch getan hat sieht man im 
Schalter MOB Bahn.  
Betygsättning av det som man gör, får man sällan, inte bara i hobbyn även i livet. Men i Internet sammanhang kan 
man göra mätningar –t.ex. hur många som besökt hemsidan –och där kan vi notera att efter knapp 2½ år så 
besökte i denna månad den 50.000 besökare hemsidan –samtidig som hemsidan nu har varit med i topplistan (se 
länk ovan) 1 år med en hyfsad placering .
Visst finns det intresse för skala 0.
Vad som i övrigt hänt –se knappen MOB banan . 
 
  

http://www.modellbahn.biz/topliste/index.php?p=3&c


 

 
In eigener Sache juni 2009    På svenska nedan
Noch sind Spuren meiner ehemaligen Tätigkeiten in Bohuslän nicht ausgelöscht was die heutigen Bilder 
beweisen .Mit unseren neuen Nachbarn in Floby besuchten wir noch mal Uddevalla und Munkedal. Zuerst ein 
Besuch im Bohusläns Museum in Uddevalla .Als es 1983 gebaut wurde war ich Produktionschef in der Ziegelei in 
Munkedal, wo die Ziegel fürs Museum hergestellt wurden. Die Ausschmückungen wurden von der Künstlerin 
Lillemor Petersson gemacht –welche auch ein Teil fürs Chateau Småröd Museum machte. Was ich damals nicht 
wusste, war das mein Name im Mauerwerk des Museums in Uddevalla verewigt wurde –wie das Bild zeigt. Ja auch 
wenn man sich im Übrigen von Politikern und anderen Machthabern  die größte Mühe gibt alles zu meinem 
kulturellen Werken in Bohuslän auszuradieren –so wird dieses kleines „Markenzeichen „ wohl noch einige Zeit 
überleben. 
Das im Übrigen mein Verhältnis zum Bohusläns Museum –wohl von deren Seite ein bisschen angestrengt ist(war) , 
 seid dem ich dem damaligen Museumschef mal erwähnte –das es zwar vom Bauwerk ein schönes Museum 
war/wurde –aber wegen seiner Historik wichtige Sachen fehlten – was viele nicht wussten –das Museum wurde auf 
den Grundstück des ersten Bahnhofes von Uddevalla gebaut –kein Hinweis oder Bildbericht dazu – 
Kulturverwaltung in meinen Augen sieht etwas anders aus ,aber so ist es wenn Politiker Historik schreiben . 
Der gleiche damalige Chef für das Bohusläns Museum war später mitverantwortlich für Kulturfragen im västra 
Götaland und daher als wichtige Remisinstanz daher auch mitverantwortlich was später mit den Chateau Småröd 
Museum geschah. Dazu kann man deren Hausseite besuchen, wo beschrieben ist was deren Aufgaben ist. Aber auch 
meine damalige Kritik an ein Steuer finanziertes Objekt, was u.a. mit Märchenhaften Besucherzahlen die 



Millionenbeiträge „erzwang“ –waren wohl nicht gern gesehene Kritiken in den Zeitungen und unter den 
verantwortlichen Politikern. 
Ja der Besuch 2009 hier im Museum war im gleichem Sinne negativ –da die schöne Abteilung mit der Historik im 
oberen Geschoss entfernt wurde – schade für alle Steuergelder die da rein gesteckt wurden/werden.  Danach fuhren 
wir dann zum jetzigen Bahnhof --- ja noch ist unser Dankeschön zusehen wie die Bilder es zeigen seid über 20 
Jahren –doch das werden die Politiker, die verantwortlich sind für den Kulturskandal in Munkedal /Småröd wohl 
nicht auf die Dauer gedulden - daran erinnert werden zu können.
Ja, die wohl eine der letzten Reisen  in diese Region ging dann noch mal zum ehemaligen Museumsgebiet –wie das 
letzte Bild zeigt –es gibt noch immer kleine Erinnerungsstücke die wohl nicht in die schwedische 
Geschichtsschreibung  eingehen wird –wohl aber für den der bei Google sucht.
Soweit darüber –zu dem vorhergegangenen Bericht (Siehe auch Raset) –so haben wir gerade die Nachricht aus 
Brüssel erhalten- das EU Gericht wird das Verhalten (Boldt – gegen Schweden) im Europagericht behandeln.
Soweit schon ein kleiner Gewinn –auch wenn ein Kulturerbe nicht mehr zu retten ist.
 
I egensak Floby, juni 2009 
3 årefter –fortfarandefinnsspårav min verksamhet i Bohuslän –som dagens bildbidrag visar .Med våra vänner från 
Floby besökte vi Uddevalla och Munkedal .
Först besökte vi Bohusläns Museum i Uddevalla, när detta byggdes 1983 var jag produktionschef på Bohustegel –
som tillverkade bl.a. Tegel till museibyggnaden. Utsmyckningen gjordes av konstnären Lillemor Petersson - som 
även gjorde en del för vårt museum och SJ – vad jag inte visste på den tiden –var att hon bl.a. i utsmyckningen  på 
Bohusläns museum förevigade  mitt namn vid ingången i muren som bilden visar .
Även om politiker och vissa makthavare anstränger sig att utradera allt som har med min verksamhet att göra –så 
kommer väl detta att överlever ett tag. Men redan vid 80talet var mitt förhållande (från museets sida) inte den 
bästa –eftersom jag vid ett tillfälle med dåvarande museichefen –gratulerade till den fina byggnaden –som man med 
skattemedel hade fått bara synd att det saknas en del historisk bakgrund –vad menar du var kontrafrågan – jo man 
borde hänvisar till att museet bygds på helig mark –här var en gång i tiden Uddevallas första Centralstation - inte 
ett ord eller bild i helar museibyggnaden .Kulturförvaltning i mina ögon ser lite annorlunda ut .
Senare var samma museichef en av de ansvariga för kulturen i västra Götaland –inte helt oansvarig för vad genom 
remissyttrande nog var delansvarig för vad som hände med Chateau Småröd Museum. Vad som är deras uppgift i 
samhället kan man bl.a. se på deras egen hemsida . Att min (redan på den tiden) Kritik mot skattefinansierade 
objekt –som med skönmålade besöker siffror ”framtvingade” millionbelopp i skattepengar – var nog inte 
uppskattad bland de beslutande politikerna.
Nu besöket i nuvarande Bohusläns museum var nog lite negativ –även utan ovan nämnda bakgrund .Den fina 
utställningen i 2:a våningen var borta och ersatt med –låt oss kalla detta för moderna bildspel.
Därefter körde vi till Uddevalla Central.
Ännu syns i biljetthallen vårt tack till SJ –som har funnits här i över 20 år –
Men det är väl en tidsfråga när politiker inte längre vill bli påminda om kulturskandalen  i Munkedal/ Småröd .
Därefter körde vi med våra vänner till området som under över 40 år var en kulturell mötesplats –finansierad utan 
skattemedel ..
Än idag kan man hitta minnen från den tiden – som förmodligen inte kommer att finnas i någon svensk 
historiebeskrivning – men väl för den som söker i Internet eller hos google. 
Senaste nytt i detta ämne –vi fick i dagarna bekräftelse från EU –domstolen .
Fallet Boldt mot Sverige kommer att handläggas i Europadomstolen –
Alltid något positivt – även om kulturarvet Chateau Småröd Museum av de politisk ansvariga i landet har 
utraderats för all framtid.  













 
Haderslebener Kautabak –ein Thema um Gerechtigkeit? 
Floby 10.5.2009    på svenska nedan 
Wie das Bild zeigt, so habe ich mal diese Keramik von meiner Oma geerbt.
Was hat es aber auf sich –da wir uns im Schalter in eigener Sache befinden.
Nun als gebürtiger Itzehoer –das will sagen Deutscher –auch wenn ich heute seid vielen Jahren (49) in 
Schweden lebe und Schwede bin –so kommt es oft vor das man angesprochen wird was die Deutschen im 3 ten 
Reich gemacht haben.
Meine ehrliche Antwort war immer „ich weiß es nicht –geboren 1941 –was hab ich damit zu tun „ und deshalb 
lässt es mich auch ungerührt – oder?
Wahrscheinlich doch nicht ganz …. Das ist aber Geschichte und die Frage ist wird Europa und die Welt 
besser das man das jedes Jahr wieder ausgraben tut?
Und weshalb nur was die Deutschen gemacht haben ? Nun das wollte ich mal genauer wissen und heute im 
Zeitalter vom Internet und Google kann man viel erfahren –und da kommt der Haderslebener Kautabak ins 
Bild .Man braucht ja nicht zurückgehen bis zum 30 jährigen Krieg ,da waren die Schweden auch keine Engel 
–es reicht das man bis zur Jahrhundertwende 18/1900 Jahrhundert geht ,Herzogtum Schleswig …waren die 
Dänen besser ? Das paar mal hin und her und die folgen am ende des 2ten Weltkrieges mit Bestraffung und 



Enteignungen –auch wenn es in den süddänischen Zonen nur paar tausend betroffene waren - das alles kann 
man erfahren wenn man alle berichte bei Google unter Hadersleben eingibt.
Noch viel schlimmer wird es wenn man Suchworte wie Breslau eingibt und was die Gebiete angeht –da waren 
es Millionen Deutsche die betroffen waren –auch das kann man glücklicherweise bei Google finden –aber 
nicht in den Geschichtsbüchern .
Auch wenn es heute das Europagericht gibt –was sich viel mit den Menschlichen Rechten befassen tut –so 
kommt es dennoch vor auch in unserem Zeitalter das Enteignungen „im Nahmen des Volkes“ gemacht 
werden.
Darüber nächstes Mal mehr wenn das Gericht sich mit dem Fall „Boldt gegen Schweden“ befassen tut.
Haderslev tuggtobak –vad har detta med rättvisa att göra ?
Som bilden visar en keramik kruka –som jag ärvde av min mormor ,men vad har detta i denna knapp att göra 
? 
Eftersom jag är född i Itzehoe (m.a.o. tysk) även om jag numera är svensk, så händer det då och då att man 
bli tilltalad om vad tyskarna gjorde i 3je riket –mitt svar var alltid ”vet jag inte –född 1941 –vad har jag att 
göra med detta?” Men frågan är varför bara tala om vad tyskarna gjorde? För att få mera info, så sökte jag i 
google under ”Hadersleben”. Man behöver inte gåt tillbaka till 30 åriga kriget –då var svenskarna inte bättre i 
sin krigsförning –går man till 18/1900 talet och söker Schleswig –var danskarna bättre? Gränserna flyttades 
några gånger, men varje gång var några tusen tyskar illa bemött –så sent som på 40talet med straff och 
konfiskering av tysk egendom. Även om det bara var några tusental tyska som berördes –ge man sökordet 
Breslau in hos Google –se man att det var milliontals tyska som fick samma öde … detta talas aldrig om och 
finns inte återgiven i historieböcker. 
I dag har vi Europadomstolen som skall bevaka de mänskliga rättigheterna och man kan hoppas att dylika 
konfiskeringar ”i folkets namn ” bevakas bättre /rättvisare .
Mer om detta nästa gång när jag berättar om målet i EU domstolen
”Boldt mot Sverige”             
 



 
 


